To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: BANK OF JORDAN Date: 07-04-2022 01:53:31 PM Subject: Trading in Securities	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك الاردن التاريخ: 07-04-2022 01:53:31 PM الموضوع: تداول بالأوراق المالية السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان
To Jordan Securities Commission Amman Stock Exchange  kindly be informed that Mrs. Suha Faisal Moh'd Sorour ( Wife of Mr. Shaker Fakhouri - Chairman of the board) Converted 105350 shares to Mr. Shaker Tawfiq Shaker Fakhouri - Chairman of the Board On the 06/04/2022 as family convert .Mr. Shaker Fakhouri ownership in the bank became (5517409) shares . Mrs. Suha Sorour ownership in the bank became zero  Please accept our sincere thanks and appreciation	السادة بورصة عمان أرجو إعلامكم بأن السيدة سهى فيصل محمد سرور ( زوجة أرجو إعلامكم بأن السيدة سهى فيصل محمد سرور ( زوجة السيد شاكر فاخوري - رئيس مجلس الادارة ) قد قامت يوم 6/4/2022 بتحويل عائلي لأسهمها في بنك الاردن والبالغة (105350) سهم الى السيد شاكر توفيق شاكر فاخوري - رئيس مجلس الادارة بحيث اصبحت الارصدة كما يلي: السيد شاكر توفيق شاكر فاخوري - رئيس مجلس الادارة / 5517409 سهمالسيدة سهى فيصل محمد سرور / صفر وتفضلوا بقبول فائق الاحترام
06-04-2022	06-04-2022
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: سوزان قاسم	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: سوزان قاسم